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Dr. Joseph Mercola:  

Vítejte všichni. Dr. Mercola vám pomůže převzít kontrolu nad vaším zdravím. Dnes se k 
nám připojí Dr. Miriam Grossmanová, která je psychiatričkou pro děti a dospívající. Je 
certifikovanou doktorkou medicíny a skutečnou odbornicí na problematiku transgenderu 
a jsme rádi, že ji dnes můžeme přivítat. Je vedoucí pracovnicí institutu Do No Harm, což 
je zajímavé, protože to je samozřejmě odvozenina Hippokratovy přísahy. A Hippokratova 
přísaha byla masivně překroucena. To už není součástí Hippokratovy přísahy. Takže o 
tom si možná také můžeme trochu popovídat, ale vítejte a děkuji, že jste se k nám dnes 
připojili.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Je skvělé být s vámi, doktore Mercola. Moc vám děkuji za pozvání.  

Dr. Joseph Mercola:  

Jo, takže možná kdybychom se dotkli tématu "Do No Harm”, protože mi to přišlo 
zajímavé. Co je to za organizaci a jaký je její záměr?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Do No Harm je poměrně nedávno vzniklá organizace lékařů, kteří mají pocit, že naše 
profese ztratila směr. Zpolitizovala se do té míry, že kvůli politice, politice identity a 
dalším otázkám trpí naši pacienti a naše profese. DoNoHarmMedicine.org tedy založil 
Dr. Stanley Goldfarb, který je penzionovaným nefrologem z Pensylvánské univerzity. A 
byl to on,  
Myslím, že měl na starosti organizaci učebních plánů pro studenty medicíny na 
Pensylvánské univerzitě. Poznal, do jaké míry se do osnov dostala politika, a byl velmi 
znepokojen. A tak vlastně odešel do důchodu a založil tuto úžasnou organizaci, kterou 
bych doporučil každému lékaři, aby si ji prohlédl a přidal se k ní.  

Dr. Joseph Mercola:  

Skvělé. Děkuji za vysvětlení. A co motivovalo a katalyzovalo vaši snahu stát se 
kompetentním a vůdčím hlasem v opozici vůči mainstreamovému narativu o genderové 
ideologii?  



Dr. Miriam Grossmanová:  

No, doktore Mercola, ve skutečnosti to sahá daleko do minulosti, protože jsem si 
uvědomil nebezpečí genderové ideologie asi před 15 lety. A vím, že většina lidí má 
pocit, že se to stalo ze dne na den. A je to jen... Dr. Joseph Mercola:  

Náhodnému pozorovateli to tak určitě připadá.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Jo. No, k explozi případů skutečně došlo poměrně rychle, ale učení, ideologie, která 
říká, že naše identita může být oddělená od naší biologie, systém víry, jak tomu říkám - 
systém víry, protože není založen na vědě - víra, že být oddělený, ten pocit, že jsme 
někdo jiný, než co říká naše tělo, to je něco, co se děti učí v sexuální výchově už dlouho. 
A já jsem si to uvědomila v polovině roku 2000, když jsem psala svou knihu s názvem 
"Co učíte moje dítě?". Dr. Miriam Grossmanová:  

K tomu jsem se dostal tak, že jsem pracoval jako psychiatr pro studenty na UCLA 
(Kalifornská univerzita v Los Angeles) a uvědomil jsem si, že mnoho dětí, které ke mně 
přicházely s úzkostmi a depresemi, zejména mladých žen, bylo důsledkem jejich 
nezdravého sexuálního chování.  

Mnoho z nich, až alarmující počet, mělo pohlavně přenosnou chorobu, STD. Měly herpes 
nebo genitální bradavice, a tyto nemoci jsou způsobeny viry, které jsou v podstatě 
neléčitelné. Jakmile vám jednou diagnostikují genitální bradavice, lidský papilomavirus 
nebo herpes virus, máte to na celý život. Myslím tím, že se to dá kontrolovat, ale ne 
odstranit. Jedná se tedy o závažná onemocnění. A znepokojilo mě, že tolik dětí - a UCLA 
je samozřejmě jedna z nejlepších univerzit v zemi. A tak jsou to velmi chytré děti.  

Dr. Joseph Mercola:  

To záleží na tom, jaké cíle a standardy používáte.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Řekněme, že je to jeden z nejkonkurenceschopnějších oborů, do kterého je nejtěžší se 
dostat.   

Dr. Joseph Mercola:  

Dobře.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Chci tím říct, že to byly chytré a ambiciózní děti. A přesto udělaly tato docela hloupá, 
pošetilá sexuální rozhodnutí, že se daly dohromady s náhodnými cizinci. A pak přišli dolů 
a pak si uvědomili, že mají nemoc, že jsou těhotní, že možná byli vystaveni HIV (viru 



lidské imunitní nedostatečnosti). Víte, všechno možné. A tak jsem se začal zajímat o to, 
co se děti učí v sexuální výchově. A panebože, zjistila jsem, že sexuální výchova - tedy 
abych to shrnula do jedné nebo dvou vět, protože jsem nakonec napsala knihu, ale není to 
o zdraví. Není to o tom, jak zůstat zdravý. Je to o svobodě. Je to o sexuální svobodě a 
propagaci sexuální svobody, propagaci všech druhů rizikového chování a o změně 
společnosti.   

Když se vrátíte zpět a prostudujete si počátky moderní sexuální výchovy, což je moje 
kniha "Co učíte moje dítě?", která vyšla minulý týden v knižní podobě a která se zabývá 
počátky sexuální výchovy v této zemi. Je to o sexuální svobodě. Jde o odmítnutí 
židovsko-křesťanských hodnot. A rozhodně nejde o boj proti bakteriím a virům.  

Dr. Joseph Mercola:  

Stejně jako když jsme v rámci výcviku procházeli sexuální výchovou. Ale v jakém věku 
nebo v jaké třídě se tato sexuální výchova zavádí?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Sexuální výchova se zavádí ve velmi raném věku, už v mateřské škole.   

Dr. Joseph Mercola:  

Panebože.   

Dr. Miriam Grossmanová:  

Pětileté děti samozřejmě ano.    

Dr. Joseph Mercola:  

To je šílené.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Ale víte, pokud teď mluvíme o genderu, genderové výchově, genderová ideologie se 
zavádí už v předškolním věku. Takže máme knihy, které jsou určeny k předčítání 
předškolákům a které říkají věci jako: "Dospělí dělají chyby, když se děti narodí, a jen ty 
víš, jestli jsi holka nebo kluk. A dospělí se možná spletli, když rozhodli, že jsi holčička 
nebo chlapeček. A někteří lidé se rodí s chlapeckým mozkem v dívčím těle." A taky, že se 
narodí s chlapeckým mozkem v dívčím těle. A tyto představy, tyto nehorázně falešné 
představy jsou dětem předkládány ve velmi, velmi raném věku. A to je to nebezpečí. 
Nebezpečí spočívá v tom, že se tyto myšlenky dostanou k vašim dětem dříve než k vám. 
A tak moje nejnovější kniha, která se jmenuje "Lost in Trans Nation" - Vidíte ji?  

"Lost in Trans Nation" má rodičům poskytnout praktické informace a nástroje, které 
potřebují k ochraně svých rodin před transgenderovou nákazou. Jedná se o společenskou 
nákazu. Pokud se tedy vaše dítě dostane do skupiny kamarádů, ať už ve škole nebo v 



sousedství nebo na internetu, ve které je jedno nebo více dětí, které se identifikují jako 
transgender nebo nebinární nebo jeden z těchto dalších druhů vymyšlených slov, je větší 
šance, mnohem větší šance, že se vaše dítě, zejména pokud je vaše dítě vůči těmto 
myšlenkám zranitelné, také identifikuje.   

Žádná rodina tedy není imunní. A já jsem jich viděl stovky. Mluvil jsem se stovkami a 
stovkami rodičů a ve své kanceláři jsem viděl mnoho a mnoho dětí, které se nechaly 
vtáhnout do tohoto systému víry. A věřte mi, je to velmi těžké.  

Dr. Joseph Mercola:  

Jaký je tedy váš nejlepší odhad a procento populace, která tuto ideologii přijala?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Záleží na generaci. Dr. Joseph Mercola:  

No, současná generace, víte. Myslím tím, kde jsme teď, dnes.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Jsem si jistý, že naprostá většina vysokoškoláků, středoškoláků i žáků základních škol 
věří, že pohlaví a gender jsou dvě odlišné věci. Vysvětlím, co tím myslím.  

Dr. Joseph Mercola:   

To je většina. Jste přesvědčeni, že je to většina, což je šokující. Dr. Miriam 

Grossmanová:  

Ano, to je to, co jim bylo vštěpováno. Když používám slovo "indoktrinovaný", myslím 
tím, že jim to bylo neúnavně vnucováno. Stále dokola jsou bombardováni touto 
myšlenkou, která je jim předkládána, jako by to byl fakt. Není to fakt, je to víra.  

A je to nehorázná víra, iracionální víra, že můžete být něčím jiným, než co říká vaše tělo. 
Ale toto přesvědčení je na ně tlačeno 24 hodin denně, 7 dní v týdnu ze všech stran. A jak 
jsem řekl, je prezentováno jako fakt. A je to prezentováno tak, že otázky nejsou povoleny. 
Pokud pochybujete, pokud váháte, pokud se ptáte, tak jste nenávistní a jste transfobní. 
Takže, víte, děti chtějí někam patřit. Děti chtějí být přijaty do své sociální skupiny a 
nechtějí být vnímány jako outsider a už vůbec ne jako transfob. Vždyť to je ekvivalent 
rasismu, sexismu a všech těch dalších hrozných věcí.   

Takže ano, proto používám slovo indoktrinovaní a proto tomu většina z nich uvěří. Je jim 
to předkládáno autoritami - vzdělávacími autoritami, lékařskými autoritami, vládními 
autoritami. Neslyší druhou stranu věci. Neslyší argumenty z druhé strany.  

Dr. Joseph Mercola:  



Je to docela podobné tomu, co udělali s COVIDem. Víte, všichni ti experti a média - 
myslím, že jste do toho nezahrnul média, ale média to jistě také potvrzují, ale ten narativ, 
ten pohled, to vymývání mozků, které provádějí v rámci propagandy. Takže z vašeho 
pohledu, kterého pohlaví, mužů nebo žen, se to týká více? Nebo si myslíte, že je to 
přibližně stejné? Že mezi pohlavími panuje stejný zmatek v tom, s čím se mají 
identifikovat, s jakým pohlavím se mají identifikovat?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

No, skutečně, první významná studie, která vyšla o tomto fenoménu, který se nazývá 
rapid onset gender dysphoria - Rapid onset znamená, že místo toho, aby se vyvíjel po 
mnoho let, což je to, co jsme viděli před skupinou, kterou vidíme právě teď, jsme viděli 
velmi, velmi vzácné případy malých dětí - Takže předškolní, školní věk, kteří by přišli za 
svými rodiči a řekli: "Necítím se, že - nejsem chlapec, jsem dívka." A ony to naléhavě a 
vytrvale dělaly den co den po mnoho let. Nevíme, nerozumíme tomu, proč se to děje. 
Nemáme žádné důkazy, že by to mělo biologickou složku.  

Víme však, že pokud má naprostá většina těchto malých dětí šanci vyrůstat bez 
lékařských zásahů, většina z nich tento problém vyřeší a začne být spokojená s tím, kým 
je, se svým tělem. Mnoho z nich jsou gayové a lesby, ale už nechtějí žít v jiném těle.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Takže to byly velmi vzácné případy, o kterých jsme v psychiatrii vždycky věděli, o 
kterých jsem četl, když jsem studoval medicínu a když jsem byl rezidentem na 
psychiatrii. Jen jsem o tom četl. Nikdy jsem neviděl případ, kdy by to bylo tak, tak 
neobvyklé. Ale teď v poslední době, nevím, asi od roku 2015 nebo tak nějak, jsme 
zaznamenali explozi případů u teenagerů, dospívajících a mladých dospělých, což jsme 
nikdy předtím neviděli. A to jsou - aha, takže jste se ptala na to, jakého pohlaví, 
mužského nebo ženského?  

Dr. Joseph Mercola:  

Ano, to bylo převážně ovlivněno. To je ta zvědavost, že?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Dobře, takže v těch dřívějších případech malých dětí převažovali chlapci. Na jednu 
holčičku, která měla pohlavní - říkali jsme tomu porucha pohlavní identity -, připadalo 
asi šest nebo sedm chlapců. Ale teď v nové populaci je to obráceně.    

Dr. Joseph Mercola:  

Wow.  

Dr. Miriam Grossmanová:  



No, není to, omlouvám se, není to obrácené v poměru 6:1. Ne, to je špatně, omlouvám se. 
Ale je tu většina, alespoň mírná většina, možná 60 % ku 40 %, zdá se, že je tu více dívek. 
V mé praxi, doktore Mercola, si však myslím, že jich mám asi 50-50 %. Takže je tam 
hodně chlapců, to ano.  

Dr. Joseph Mercola:  

Dobře. Předtím jste se zmínila, že k této problematice nepřispívá žádný biologický faktor, 
ale zajímalo by mě, jestli jste zohlednila nebo vzala v úvahu skutečnost, že máme mnoho, 
desítky tisíc syntetických chemikálií a mnohé z těchto syntetických chemikálií jsou 
xenoestrogeny, které mají jasný vliv na lidskou biologii.  

Zajímalo by mě, jestli někdo zkoumal a studoval tento vliv. Nyní by to mělo zřejmě vliv 
na muže, kteří se zdáli být před rokem 2015 převážně postiženým pohlavím. Takže se 
zdálo, že by to mohlo přispět k většině tohoto zmatku u mužů, protože byli bombardováni 
nadbytkem, nadměrným množstvím estrogenu.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Víte, o tom mi psalo hodně lidí. Protože já nechodím - nepovažuji se za člověka, který by 
měl v této oblasti nějaké odborné znalosti, na rozdíl od vás. A tak se zaměřuji na to, co 
umím nejlépe. A teď, existuje taková možnost? Chci říct, já  

řekl bych, že v naší současné skupině dětí, které nyní sledujeme, je pravděpodobnější - a 
tím vůbec nezavrhuji to, co říkáte - ale je pravděpodobnější, že v tom hrají obrovskou, 
obrovskou roli sociální média a přátelské skupiny. Protože děti to říkají. Rozvíjejí se u 
nich příznaky nespokojenosti se svým tělem poté, co se začtou do těch videí na YouTube, 
kde děti popisují svou vlastní dysforii a svou vlastní cestu. Takže je tu určitě prvek 
sociální nákazy. Myslím, že je to složitá věc. Mohlo by v tom být něco 
environmentálního? Určitě, může to být něco z prostředí.  

Dr. Joseph Mercola:  

Myslím, že jste odpověď na tuto otázku uvedl ve své předchozí diskusi. A před rokem 
2015, tam byl a významný. Čím jiným by se dala vysvětlit převaha mužů? Ale od té doby 
to prostě explodovalo s těmi indoktrinačními snahami, které úspěšně indoktrinovaly. Na 
kampaň COVID jsem se díval jako na doslova nejúčinnější propagandistickou kampaň v 
dějinách světa. A používají stejné strategie ve všech těchto oblastech, včetně této složky 
genderové dysforie. Takže jsem si jistý, podle mě je jednoznačné, že je to indoktrinace, 
která je teď opravdu hlavním viníkem. A expozice umělým pohlavním hormonům k tomu 
přispívala dříve, pravděpodobně přispívá i nyní, ale je to relativně málo.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Další věc, kterou bych rád zmínil, je, že děti, které jsou náchylnější k propadnutí 
genderové ideologii, jsou ty, které mají již existující psychiatrické problémy. A kvůli 
těmto problémům, jako je například autistické spektrum, deprese nebo úzkostné stavy či 



traumata v minulosti, už mají nějaké sociální problémy, potíže se začleněním, obtíže s 
nalezením své skupiny ve škole. A víte, není nic důležitějšího, zejména jakmile se 
dostanete na střední školu a na gymnázium, chcete mít svou skupinu. Chcete mít někoho, 
s kým budete sedět u oběda. Chceš mít svou skupinu kamarádů. A spousta těchto dětí ji 
nemá. A trpí tím. Hodně je to bolí.  

A když se začnou učit o genderové ideologii a je jim řečeno: "To by mohl být důvod 
vašeho trápení. Pociťuješ všechno to trápení, že nezapadáš a máš deprese a nemáš přátele 
a nemáš se rád, nemáš rád své vyvíjející se tělo, protože jsi ve špatném těle." A tak se to 
stane. A začnou věřit, že všechny jejich problémy vyřeší toto jediné řešení. Že když se 
začnou identifikovat jako opačné pohlaví a změní si jméno, zájmena a vzhled, a pak 
přejdou k zablokování puberty a tak dále, že to bude řešení. A to slyšíme stále dokola od 
detranzitérů, lidí, kteří prošli "afirmací". Nerad používám tento jazyk, protože je to 
orwellovský jazyk, ale říkejme tomu prostě tak, jak tomu říká mainstreamová medicína, 
tedy "afirmace pohlaví", což samozřejmě znamená, že popíráte biologii.   

Ale ti mladí lidé, kteří projdou tímto procesem a pak jsou dospělejší, vstoupí do dvacítky 
a uvědomí si: "Panebože, co jsem si to udělal? Vždycky budu kluk. Vždycky budu dívka 
nebo žena." A litují toho, co udělali, a postaví se a mluví o tom. A jedna z hlavních věcí, o 
kterých mluví, je, jak byli přesvědčeni, že to bude řešením všeho, všech jejich 
psychických problémů. A místo toho procházejí procesem, jejich těla jsou někdy 
znetvořená, trvale znetvořená hormony a operacemi, a jejich problémy s duševním 
zdravím nebyly řešeny.  

Dr. Joseph Mercola:  

Nevím, jak hluboko jste do toho pronikli, ale možná byste o tom teď mohli něco probrat. 
Díval jsem se na podcasty, které rozebírají některé podrobnosti, a bylo to doslova 
šokující, když jsem se s tím poprvé setkal, protože jsem si nebyl vědom škod, které jsou 
způsobeny biologicky. Myslím tím, že ty lidi v podstatě zničí na celý život. Neexistuje 
způsob, jak by mohli zvrátit to, co udělali, protože operace je nevratná a jsou jim 
nasazeny tyto hormony. Jsou to zničení lidé. A věřím, a vy byste to věděli nejlépe nebo 
určitě lépe, ale věřím, že značné procento z nich v důsledku toho skutečně spáchá 
sebevraždu, jakmile se probudí a uvědomí si, co si způsobili.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Zastánci této ideologie nám říkají, že pokud děti nebudou potvrzeny ve své nové identitě 
a pokud jim nebude poskytnuta lékařská a chirurgická léčba, hrozí jim vysoké riziko 
sebevraždy. To prostě není pravda.  

Dr. Joseph Mercola:  

Je to přesně naopak.  

Dr. Miriam Grossmanová:  



Tak to prostě není. Zmínil jste se o mém svědectví v Kongresu, které jsem poskytl před 
několika měsíci, a poukázal jsem na to, že v zemích, jako je Švédsko, Norsko, Finsko [a] 
Velká Británie, kde v posledních několika letech v podstatě znemožnili dětem tuto léčbu, 
nedošlo k žádnému nárůstu. Nedošlo ke katastrofálnímu nárůstu sebevražd ani ke 
zhoršení duševního zdraví. Takže to prostě není pravda. A je to strašná dezinformace a 
citové vydírání rodičů, kteří chodí na tyto genderové kliniky a takzvaní odborníci 
rodičům říkají: "Podívejte se, jediná šance, že vaše dítě bude žít šťastný a plnohodnotný 
život, je, že budete souhlasit s jeho novou identitou a dáte mu, co si řekne, i když je 
vašemu dítěti 10 nebo 12 let." A to je strašná dezinformace. A to je to, co se děje na 
genderových klinikách. Je velmi, velmi důležité, aby si lidé přečetli mou knihu, a to nejen 
rodiny, v nichž se tyto potíže vyskytují, ale i rodiny, které se s nimi v budoucnu mohou 
setkat, aby byli připraveni a dokázali pochopit, o co jde, a věděli, jak reagovat a jak 
chránit své dítě před indoktrinací.   

Ale abychom se vrátili k otázce sebevražd, doktor Mercola, existují dvě skupiny 
obyvatel, které mě velmi znepokojují. A to jsou, jak jste zmínil, detranzisté, protože ti se 
velmi těžko vracejí ke své identitě, ke své skutečné identitě. Prošli si peklem a zpět. A 
jak jste řekl, mnozí z nich mají zdravotní problémy po zbytek života. Někteří z nich... 
Dr. Joseph Mercola:  

Chápu, že jich není mnoho, ale téměř všichni to dělají kvůli tomu, co jim to způsobilo, 
zejména když [neslyšitelné 00:26:10] - chci říct, že jsem byla šokována tím, co jim bylo 
způsobeno, a každodenními požadavky, hygienickými požadavky, které musí dodržovat 
po zbytek života, jinak- Dr. Miriam Grossmanová:  

Dobře, no, rozhodně operace genitálií, po zbytek života budou mít obrovské zdravotní 
potíže, ano. Mám na mysli potíže s močením, infekce, bolesti, sexuální dysfunkce, 
neschopnost prožívat sexuální potěšení. A co sterilizace? To je noční můra. Je to noční 
můra. Ale lidé, kteří nepodstoupili operaci - a pak samozřejmě, když mluvíte o dvojité 
mastektomii, máte celou populaci mladých žen, které byly vedeny k tomu, aby věřily, že 
jejich prsa jsou prostě sexuální objekty na jedno použití a že neslouží k žádnému jinému 
účelu.  

Ve své knize mám kapitolu nazvanou "Eufemismy", protože operace horní části prsou je 
samozřejmě hrozný eufemismus pro to, co to ve skutečnosti je, odstranění, zbytečné 
chirurgické odstranění zdravých prsou u mladé ženy, která si později v životě může 
uvědomit: "Ano, chci být matkou a ano, moc bych si přála, abych mohla kojit své dítě."  

A kromě toho i mnoho dalších sexuálních potěšení. A prsa nejsou jen jednorázovým 
sexuálním objektem. A před chvílí jsme mluvili o sexuální výchově. Mladé ženy se nikdy 
neučí o velkolepé biologii kojení a o výživě, která je zlatým standardem výživy 
novorozenců, uznávaným WHO (Světovou zdravotnickou organizací), pediatry, všemi 
organizacemi. Pro novorozence není nic lepšího než mateřské mléko. A když do toho 
opravdu proniknete a studujete to, je to kouzelné, oxytocin a fyziologická reakce matky a 
fyziologická reakce dítěte na kojení je prostě zázračná.   



Děti se učí, že jejich životní prostředí je velmi křehké a vzácné a že ho nelze brát jako 
samozřejmost a že musíme být k našim přírodním zdrojům velmi opatrní. No a já 
rodičům říkám, aby svým dětem vysvětlili, že jejich tělo je křehký ekosystém a že se o 
něj musí starat a nezavádět do něj cizorodé látky. Hormony, hladiny hormonů, které jsou 
těmto dětem podávány. Chci říct, že chlapcům se podává estrogen na mnohonásobně 
vyšší úrovni, než na jaké by byl zdravý chlapec kdy, kdy vystaven. A to má na tělo vliv.  

Dr. Joseph Mercola:  

Říká se tomu rakovina.   

Dr. Miriam Grossmanová:  

Rakovina je jednou z nich.  

Dr. Joseph Mercola:  

Je to jedna z hlavních. A myslím, že problém hormonální změny je u mužů opravdu 
mnohem závažnější. Protože androgenní hormony jsou ve skutečnosti prospěšné a jsou 
typicky antiestrogenní a protinádorové. Takže pro ženy je tu určitý ochranný prvek, ale 
pro muže je dostat ten estrogen prostě polibek smrti. Nic horšího si nemůžete přát. To je 
prostě hrozné.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Doktore Mercola, zrovna včera jsem četl, někdo mi poslal zprávu, nedávnou zprávu o 
23leté ženě, která užívala testosteron a u které se objevila sraženina v mozku, která 
způsobila úplné ochrnutí, úplné ochrnutí mozku v důsledku testosteronu.  

Dr. Joseph Mercola:   

To je obvykle vedlejší účinek estrogenů, ne androgenů. Když si to vyhledáte, je to 
typický vedlejší účinek.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Ne, ale testosteron způsobuje - jak se to jmenuje? Víte, zvýšená hmotnost červených 
krvinek. To mi uniká. Erytrocytóza, erytrocytóza. Dobře, a to má vliv na srážlivost krve.    

Dr. Joseph Mercola:  

Aha, dobře.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Ale víte co, aniž bychom zacházeli do všech těch strašlivých detailů, myslím, že bychom 
mohli říct, že tyto děti jsou vystaveny strašně nebezpečné cestě poškození. Žádné důkazy 
o dlouhodobém přínosu.  



Dr. Joseph Mercola:  

Je to přesný opak, pravý opak. Kolik procent těchto dětí podstoupilo operaci změny 
pohlaví? Je to více než 10 %? Doufám, že ne, snad je to méně.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Víte, v této zemi nemáme takové údaje, protože... Dr. Joseph Mercola:  

Nikdo si nevede záznamy?  

Dr. Miriam Grossmanová:   

Ne.   

Dr. Joseph Mercola:  

Panebože.   

Dr. Miriam Grossmanová:   

Protože - poslouchejte, jdete na operaci, pak vám udělají, co chcete, vy odejdete a je to. 
Nikdo vás nekontaktuje, aby zjistil, jak se vám daří po roce nebo po pěti letech.  

Dr. Joseph Mercola:  

Ale není to tak - člověk by si myslel, že musí existovat nějaký centrální registr těchto 
postupů.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

V této zemi ne. Nemáme.  

Dr. Joseph Mercola:  

Jaký je váš nejlepší odhad na základě jiných zemí, které si vedou záznamy?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Dobře, musíme oddělit operace. Máme mastektomie. Myslím, že hodně dívek podstupuje 
mastektomii. Nemám pro vás číslo.  

Dr. Joseph Mercola:  

No, jen nejlepší odhad. Myslím tím zaokrouhlená čísla, víte, procenta. Nepotřebuji 
absolutní čísla. Klíčová jsou opravdu jen procenta.  

Dr. Miriam Grossmanová:  



Řekl bych, že nejméně polovina.  

Dr. Joseph Mercola:  

Opravdu si myslíte, že by to mohlo být až 50 %?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Chtěl bych zde vašemu publiku něco vysvětlit. Víte, tyto dívky, které podstupují dvojitou 
mastektomii, ji podstupují po několika letech vazby. Vázání prsou znamená, že dívky 
dostanou elastické spodní prádlo, které je velmi, velmi těsné a stahující a zplošťuje 
hrudník. A ty se dají koupit kdekoli. Dají se koupit ve Walmartu a jsou školy, které je 
rozdávají. Takže nosí tyto oděvy, které jim zplošťují prsa po celé hodiny, a způsobují jim 
bolest a dušnost a nejrůznější problémy. Ale kromě každodenních problémů tyto návleky 
poškozují prsní tkáň, což není žádné překvapení. Svou prsní tkáň si budete zplošťovat 
hodiny v kuse, den co den, po celá léta. A dochází k tomu, že se prsa poškozují.   

Prsa u dívky, která nosí několik let vázání, vypadají jako prsa starší ženy, která má za 
sebou spoustu dětí. Ztrácí svou pružnost. Ztrácí svůj objem. Je zploštělé a deformované. 
Takže to může ještě více prohloubit dysforii, pocit nepohodlí s vlastním tělem. A to je 
může povzbudit k tomu, aby si prostě řekly: "No, moje prsa už jsou rozhozená. Mohla 
bych si je rovnou nechat odstranit."  

Když jsem řekl 50 %, mám na mysli dívky, které se velmi agresivně prosazují a vystupují 
co nejvíce jako muži. Je spousta dívek, které se jen povrchně - třeba si ostříhají vlasy, 
používají jiné jméno, jiná zájmena a tak nějak se pouštějí do vody. A pak z toho vylezou, 
později se mohou rozhodnout, že to nepotřebují. Takže mluvím o tom - a možná, 
podívejte se, já to dělám 24/6 a jsem 24/6 online a mluvím s rodinami a mluvím s dětmi a 
jsem na sociálních sítích, takže vidím tuny a tuny a tuny příkladů - a to je to, co se děje.  

Dr. Joseph Mercola:  

Takže máte možná zkreslenou perspektivu?   

Dr. Miriam Grossmanová:  

Možná.   

Dr. Joseph Mercola:  

Jo, protože to je prostě neuvěřitelné. Myslím, že by bylo těžké uvěřit, že je to více než 10 
% by mělo dvojitou mastektomii. Mně by se z toho čísla zatočila hlava, ale 50 % je 
prostě, to je prostě téměř nemožné pochopit.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

No, dovolte mi - no, Dr. Mercola, víte, existuje webová stránka GoFundMe. Takže když 
jsem psal svou knihu, v poslední době jsem to nekontroloval, ale když jsem psal svou 



knihu a pracuji na kapitole o dvojité mastektomii, na stránce GoFundMe byly dívky, 
mladé ženy, dívky, které sbíraly peníze, aby mohly podstoupit vrcholnou operaci, 
mastektomii. A v té době, což by bylo možná před půl rokem, tam bylo 47 000 dívek, 
které sbíraly peníze, aby si mohly nechat operovat prsa, 47 000 dívek.  

Dr. Joseph Mercola:  

Jo, nevím, jaká je velikost populace - představoval bych si, že to budou desítky milionů 
obyvatel. Takže by to bylo hodně pod 1 %.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

No-  

Dr. Joseph Mercola:  

Je to velké číslo a já ho bezpochyby nezavrhuji, ale mám na mysli jen procenta populace, 
kterých se to týká.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Opět jsem měl na mysli dívky, které se vážně chtějí identifikovat jako muži a agresivně 
usilují o tyto lékařské zákroky. To je to, o čem mluvím.  

Dr. Joseph Mercola:  

Dobře, takže v této populaci je 50 %. To bych mohl akceptovat, protože je to relativně 
malé procento.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Aha, to jsem měl na mysli, jo.  

Dr. Joseph Mercola:  

Jo, jo, takže to je úplně jiný pohled. Takže se omlouvám, že jsme se vydali do králičí nory 
špatným směrem, ale přesto to byla užitečná diskuse. Jde o to, aby se loď obrátila. A 
pokud by ta čísla byla tak vysoká, tak bych si myslel, že už je pozdě. Oni v podstatě 
vyhráli, v podstatě téměř museli kapitulovat a přejít do zbytkové společnosti, protože to 
se nedá svrhnout.  

Ale pokud je ve skutečnosti o tolik menší, jak se zdá, pak musíme být agresivní, abychom 
to zastavili a zničili těmto dětem život, zejména pokud provedou úplnou operaci změny 
pohlavních orgánů. Protože velké významné procento těchto dětí spáchá sebevraždu. O 
tom není pochyb. Až se probudí a budou starší a moudřejší.  

Zdá se tedy, že je třeba zaměřit úsilí na vzdělávací systém. A mám podezření, že 
prakticky každý veřejný školský systém ve Spojených státech je tímto ovlivněn a vyučuje 



tyto nesmysly. Zdá se tedy, že jednou z nejzákladnějších základních strategií, kterou byste 
mohli doporučit, by bylo dostat své děti z těchto školských systémů, ať už jde o domácí 
výuku nebo soukromé vzdělávání, protože budou prostě indoktrinovány nejen tímto 
genderovým nesmyslem, ale i veškerou další propagandou, kterou se vláda snaží 
vychovávat.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

No, jistě, jistě. A není to jen v sexuální výchově.  

Dr. Joseph Mercola:  

Vpravo.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Vzhledem k tomu, že genderová problematika byla formulována jako občanské právo, 
může ji nyní každý učitel zařadit do své výuky, do anglické literatury, společenských věd, 
občanské nauky, dějepisu a do jakékoliv třídy. A existují aktivističtí učitelé. Rodiče si 
musí uvědomit, že i když bych si určitě ráda myslela, že každý učitel je úžasný a má na 
mysli především blaho dítěte, musíme žít v realitě a pochopit, že existují aktivističtí 
učitelé a existují aktivističtí sociální pracovníci a výchovní poradci, kteří se snaží ovlivnit 
vaše dítě a zajdou tak daleko, že to před rodinou utají. Pokud dítě požádá o nějakou 
změnu identity ve škole a dítě řekne: "Nechci, aby o tom teď rodiče věděli," škola to před 
rodiči utají, což je další nehorázný prvek v tom všem, protože je právem rodiče takovou 
věc vědět. Takže ano, pokud můžete své dítě vyřadit nejen ze státní školy, ale existují i 
soukromé školy, které tuto ideologii prosazují, a oslovit své dítě jako první a poučit se o 
tom, co to všechno znamená.   

Mám s vámi teď jen hodinu, doktore Mercola. Moje kniha má přes 300 stran. Takže, 
rodiče, je opravdu nezbytné, abyste věděli co nejvíce. Dal jsem vám - do napsání této 
knihy jsem vložil své srdce a duši, protože jsem toho viděl příliš mnoho.  

Dr. Joseph Mercola:  

A ta kniha, o které mluvíte, je "Trans Nation", ta druhá?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Ano, kniha "Trans Nation". Viděl jsem toho příliš mnoho. Viděl jsem lidi, manželství a 
rodiny zničené touto ideologií a jednotlivce zničené touto ideologií. A proto jsem napsal 
tuto knihu. Nebylo snadné ji napsat. Není snadné ji číst, ale musíme žít v realitě a vědět, 
co se děje. Víte, rodiče, kteří mě kontaktují, mi všichni říkají to samé. Říkají: "Byli jsme 
zaslepeni. Nikdy jsme si nepředstavovali, že by se to mohlo stát. Nebyli jsme na to 
připraveni." To je pravda. A tak chci, aby rodiče byli připraveni.  

Dr. Joseph Mercola:  



Ano, skutečně. Určitě potřebují informace. Není pochyb o tom, že je třeba se o tomto 
důležitém tématu vzdělávat. Co tedy radíte nebo doporučujete kromě - zní to, jako byste 
souhlasil s tím, že je prostě třeba je vytrhnout ze systému veřejného školství. Ale vím, že 
jsem trochu hledal, byl tam bod, který jsem chtěl kontrovat s ohledem na tyto aktivisty, 
učitele a sociální pracovníky. Nemyslím si, že jsou to - chci říct, že jejich záměry a činy 
jsou zjevně něco, čemu je třeba se vytrvale vyhýbat.  

Ale myslím, že mají dobré úmysly. Myslím, že stejně účinně vymývají mozky, propagují 
a indoktrinují, jak se snaží dělat s dětmi. A jsem přesvědčen, že pevně věří, že pro ty děti 
dělají to nejlepší, co mohou, a proto to dělají. Není to tak, že by měli nějakou agendu a 
byli to sociopati. Oni opravdu věří, že těm dětem pomáhají.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Dobře, v omezené míře souhlasím. Víte, jejich profesní organizace, Národní pedagogická 
asociace, profesní organizace sociálních pracovníků, školních poradců, výchovných 
poradců a ředitelů, ti všichni se k tomuto příběhu přihlásili. Takže jsou povinni se těmito 
pokyny, těmito zásadami řídit. A tyto zásady vyžadují, aby rodiče zůstali v nevědomosti, 
pokud dítě řekne, že si to přeje. A existují - ve své knize vyprávím příběh, tento příběh je 
v mé knize, o učitelích, kteří měli pocit, že je špatné držet rodiče v nevědomosti ohledně 
genderové identity jejich dítěte ve škole. A oni se o tuto informaci s rodiči podělili a byli 
propuštěni. Dobře, i to se stalo. Nyní věřím, že máte pravdu. Oni jsou, zejména ti mladší, 
indoktrinováni. Píší mi lidé, kteří jsou školní psychologové a učitelé, a říkají věci jako: 
"Víte, já už to nemůžu dělat. Odcházím z tohoto oboru. Odcházím do důchodu, tohle už 
prostě nemůžu dělat, je to špatné." To je špatné.   

Ano, takže rodiče by si toho měli být vědomi. A v knize mám přílohu, kterou napsali 
právníci, kteří jsou specialisté na práva dětí a rodičů, pokud jde o děti, a v příloze přesně 
vysvětlují, jak být aktivní. Takže i když vaše dítě nastupuje do školky, můžete jít do školy 
a můžete pomocí formuláře, který jsem poskytla - Je vlastně na mých webových 
stránkách. Pokud lidé půjdou na mé webové stránky, což je MiriamGrossmanMD.com, 
když tam přistanou, je tam formulář, který si mohou stáhnout, a ten formulář upozorňuje 
školu. A dává vám na vědomí, že máte svá ústavně založená rodičovská práva řídit 
vzdělávání svého dítěte. A dáváte škole na vědomí, že si nepřejete, aby se vaše dítě učilo 
genderové ideologii, a nedáváte souhlas k tomu, aby se vaše dítě účastnilo jakéhokoli 
programu nebo speciálního shromáždění nebo kroužku, kde se tato ideologie vyučuje, a 
rozhodně nedáváte souhlas k tomu, aby se vaše dítě, víte, aby se jmenovalo jinak, aby 
vaše dítě používalo toalety opačného pohlaví.   

Chci říct, že musíte - Dr. Mercola, chci, abyste pochopili, že v některých případech mají 
dospívající dívky nebo dívky na střední škole povolení od vedení školy používat 
chlapecké záchody a chlapecké šatny a rodiče o tom nevědí a ony chodí na chlapecké 
záchody a chlapci chodí na dívčí záchody a do šaten.  

Takže tyto informace mám pro rodiče. A mám také spoustu dalších informací, které 
mohou rodiny využít k vlastní ochraně. Jakmile se vaše dítě do této situace zaplete, může 



být opravdu těžké ho z ní dostat, protože má v podstatě vymytý mozek. A kromě toho, že 
věří, že se možná narodilo ve špatném těle, mají vymytý mozek a věří, že každý, kdo jim 
odporuje, a každý, kdo nechce používat nové jméno a zájmena, je špatný člověk. A váš 
domov, to může být případně nebezpečný domov, pokud vaši rodiče nechtějí používat 
vaše nové jméno a možná budete muset žít někde jinde.  

Dr. Joseph Mercola:  

Co se týče informování rodičů, nedávno jsem četl ve zprávách, že kalifornští zákonodárci 
schválili zákon, který to naprosto legalizuje. A překvapivě, možná dokonce šokující, ho 
guvernér Newsom vetoval. Je to tak?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Ano, to udělal.   

Dr. Joseph Mercola:  

Je to prostě ohromující. Tohle vůbec není jeho pozice. Takže jsem si jistá, že tam byly 
nějaké skryté motivace [crosstalk 00:50:09] - Dr. Miriam Grossmanová:  

 Myslím, že chce kandidovat na vyšší post.  

Dr. Joseph Mercola:  

Aha, tak to by mohlo být ono. Ale je naprosto předvídatelné, že Kalifornie přijme tento 
šílený zákon, ale není předvídatelné, že ho Newsom bude vetovat. Je to šílené.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Tato legislativa se samozřejmě objevuje i v jiných státech. A je to snaha změnit naši 
kulturu, změnit naši společnost, vrazit klín mezi děti a jejich rodiče. A aby stát řekl: "My 
víme, co je pro vaše dítě nejlepší, ne vy. Mami a tati, vy nevíte, co je pro vaše dítě 
nejlepší. My víme, co je pro vaše dítě nejlepší."   

Je to velmi nebezpečná situace. A myslím si, že je důležité, jen než skončíme, zmínit, 
že jiné země, velmi progresivní země, jako je Švédsko, myslím, že jsem se o tom 
zmínil před chvílí, ale tyto progresivní skandinávské země a Spojené království 
udělaly obrat o 180 stupňů. A tak jsou Spojené státy a Kanada, pokud jde o tento 
přístup, tak trochu na okraji. A tyto ostatní země říkají, že děti potřebují psychoterapii. 
Jedná se o emoční poruchu. Děti [crosstalk 00:51:41] - Dr. Joseph Mercola:  

Velkou měrou k tomu přispěla jejich indoktrinace.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Ano, samozřejmě.  



Dr. Joseph Mercola:  

Klíčem k boji proti tomu je dostat je ze státních nebo soukromých škol, pokud učí stejné 
nesmysly, což se zdá být hlavním viníkem. A mít hluboké, plné pochopení pro to, že vaše 
děti jsou vaše zodpovědnost, že pokud si jich vážíte a ceníte si jich, pak to budete 
považovat doslova za nejvyšší prioritu a stačí se podívat tři roky zpět, abyste viděli, co 
tytéž instituce udělaly s nesmyslem COVID a všemi těmi miliony lidí, kteří byli 
poškozeni a poškozeni v důsledku zásahů do vakcín. Existují tedy nějaké další strategie, 
které byste doporučil kromě čtení vaší knihy?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Rozhodně. Doporučuji, abyste své děti proti těmto názorům naočkovali, když jsou 
ještě malé, takže až budou... Dr. Joseph Mercola:  

V jakém věku a jakým způsobem bys 

nasměrovala své- Dr. Miriam Grossmanová:  

Velmi mladá. Myslím, že dvouletému nebo tříletému dítěti můžete říct: "Jsi kluk, a to je 
prostě skvělé. Vždycky budeš kluk. Vždycky jsi byl chlapec od prvního okamžiku svého 
stvoření. Byl jsi chlapec." Dr. Joseph Mercola: "Víte, že jste chlapec?  

Takže gender afirming, gender affirming.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Opravdu genderově pozitivní, ano? Ne takové, které potvrzuje, že... 

Dr. Joseph Mercola:  

Biologicky potvrzující.  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Přesně tak, biologicky potvrzující. Protože, víte, ty děti - ta fráze "pohlaví přidělené při 
narození", která mě vytáčí, protože je tak falešná. Je to tak nehorázně nepravdivé. Pohlaví 
není přiděleno při narození. Pohlaví se určuje při početí a je trvalé. Takže děti jsou 
vedeny k tomu, aby věřily, že pohlaví jako muž nebo žena je náhodné - nějaký lékař nebo 
sestra v porodnici se na vás podívá a udělá náhodné rozhodnutí, které se ve skutečnosti 
nezakládá na ničem skutečném.  

Ne, chcete své dítě proti této myšlence naočkovat. Chcete svému dítěti říct, že jsi 
vždycky byl chlapec nebo dívka a vždycky budeš. A to je skvělá věc. A také existuje 
mnoho různých způsobů, jak být dívkou nebo chlapcem. Neexistuje jen jeden způsob. 
Jsou dívky, které milují make-up a všechny ty stereotypně ženské druhy věcí, růžovou 
barvu a podobné věci. A jsou jiné dívky, které si nikdy nechtějí obléknout šaty a baví je 



stavění a sport. A to je skvělé. A to je jeden ze způsobů, jak být dívkou. Takže už od 
útlého věku to můžeme dětem říkat. Že neexistuje jen jeden způsob, jak být dívkou nebo 
chlapcem, protože ideologie jim říká, že pokud nezapadáte do těchto stereotypů, do 
těchto směšných stereotypů, tak víte co? Možná, že ve skutečnosti nejsi dívka. A tak 
chcete, aby vaše dítě poznalo, že to nedává smysl.  

Dr. Joseph Mercola  

Skvělé. A pak rozvíjet - také bych si představoval, že když jste součástí komunity, lidí, 
které znáte díky práci, přátelům, příbuzným nebo náboženské příslušnosti, že máte 
podobně smýšlející lidi, kteří by mohli pokračovat v potvrzování nejen s rodiči, ale i s 
dětmi. Mají takové jádro, které je docela silné a pevné a může odolávat té indoktrinaci, 
protože se to bude jen zhoršovat. Bude to jenom horší.  

Dr. Miriam Grossmanová  

Ano, je to ideální. Ideální je samozřejmě mít komunitu, jak říkáte, ale já bych zmínila 
ještě něco jiného, a to je myšlenka, že neexistuje jediný způsob, jak být chlapcem nebo 
dívkou, to musí akceptovat i rodiče. Takže pokud máte chlapce, který není tak mužný, jak 
jste doufali, a nebaví ho fotbal a nechce s vámi sedět a dívat se na fotbal nebo chodit ven 
a hrát míč, že to musí akceptovat i rodiče. Že mohou mít dítě, které - chlapec, který je 
trochu více ženský nebo dívka, která je možná více to, co bychom normálně považovali 
za mužské. Rodiče to musí také přijmout. Protože aby to dítě mohlo přijmout samo u 
sebe, musí to přijmout i rodiče.  

Dr. Joseph Mercola:  

Chtěla bych také varovat rodiče chlapců, kteří si myslí, že jsou spíše orientováni na ženy, 
aby si byli opravdu jisti, že je krmíte organickými potravinami, protože je jich hodně - a 
pokud možno bez chemikálií, protože, jak jsem již zmínila, tyto chemikálie, množství 
chemikálií, kterým jsme vystaveni, tak mnoho z nich jsou silné xenoestrogeny a ty mají 
biologické dopady.  

A mohly by přispívat k této orientaci, jak tomu myslím bylo před rokem 2015. Takže je 
jasné, že v tuto chvíli to není primární proměnná, ale je to proměnná. A máte nad tím 
určitou kontrolu. A i kdyby ne, není na škodu jíst čistěji a vyhýbat se toxickým 
chemikáliím. Jen to zlepší vaši biologii. Nezhorší ji to. Za to, že to děláte, vám žádná 
škoda nehrozí. Takže... Dr. Miriam Grossmanová:  

Jo. A další věc, kterou děti mohou pochopit už od útlého věku, je, že to, zda je člověk 
muž nebo žena, má ve skutečnosti vliv na všechny tělesné systémy. Nejde jen o několik 
anatomických rozdílů mezi muži a ženami. Dnes, v tomto století, víme, že být mužem 
nebo ženou má vliv na každý systém - na mozek, kardiovaskulární systém, 
gastrointestinální systém, imunitní systém, máme celou specializaci v medicíně, která se 
nazývá genderově specifická medicína. A uvědomujeme si, že nemoci se u mužů a žen 



projevují jinak. To nám říká, že [chromozom] Y, který je v každé buňce s jádrem, což je 
téměř každá buňka, má vliv na její fungování.  

Takže to není jen tak - děti jsou vedeny k tomu, že jde jen o několik anatomických 
rozdílů, a to je vše. To ale vůbec není pravda. Je to vrozený všudypřítomný rozdíl mezi 
mužem a ženou, který je trvalý.  

Dr. Joseph Mercola:  

Je třeba zvážit tolik věcí. Máte webové stránky nebo sociální média, kde mohou lidé 
získat více informací?  

Dr. Miriam Grossmanová:  

Já ano. Webové stránky jsou MiriamGrossmanMD.com a je tam spousta věcí. Moje 
svědectví ve Sněmovně reprezentantů, spousta různých rozhovorů, můj podcast s [Dr.] 
Jordanem Petersonem, ve kterém jsem se zaměřila na škody, které jsou způsobeny 
rodičům, na utrpení, na velmi významný dopad, který to má na rodiče, kteří procházejí 
traumatem z toho, že se jejich dítě identifikuje jako něco jiného než jeho tělo. Je to velmi 
hluboký dopad. Hluboce mě to zasáhlo. A můj Twitter nebo můj X je 
@Miriam_Grossman. Dvě knihy, které rodičům doporučuji, jsou "Ztraceni v 
transnárodě", která se zaměřuje pouze na transgenderovou problematiku, historii, odkud 
se vzala, jak se vyvinula [a] jak lékařské organizace ovládla v podstatě křížová výprava. 
Tato křížová výprava prošla naší kulturou a našimi institucemi, našimi lékařskými, 
vzdělávacími, kulturními a vládními institucemi. Byla to křížová výprava. Je to křížová 
výprava. A to si musíme uvědomit. A druhá kniha, která se týká sexuální výchovy obecně, 
se jmenuje "Učíš moje dítě co?". Ta kniha vyšla v roce 2009, ale je aktuálnější než kdy 
jindy.  

Dr. Joseph Mercola:"  

Klasika, ano. Takže, no, opravdu si vážím vaší průkopnické práce zde a pomoci zmařit 
snahy mainstreamu sabotovat budoucí zdraví našich dětí, zdraví a pohodu, a dokonce i 
jejich životy, z provádění jejich směšné propagandy a indoktrinace. Potřebujeme tedy 
průkopníky, jako jste vy, myšlenkové vůdce a kvalifikované odborníky, kteří mají pohled 
založený na realitě, biologii a pravdě, a ne na nějaké politické agendě, která se prosazuje. 
Nešli jsme do králičí nory, jaké jsou jejich cíle, protože je jasné, že si můžete udělat 
spoustu spekulací. Podle mě je asi tím největším eugenika, protože to je naprosto 
kulturně a sociálně ničivá agenda. Chtějí prostě vyhladit kulturu. Vždyť jaké jiné 
zdůvodnění by mohlo existovat? Takže každopádně se mi do toho nechce. Ale 
každopádně vaše úsilí s vůdci, jako jste vy, je zoufale potřebné a já vám chci opravdu 
vyjádřit hluboké uznání za váš přínos v této oblasti.  

Dr. Miriam Grossmanová:  



Moc vám děkuji, doktore Mercola. Děkuji, že jste mě pozval a věnoval mi tolik času a 
umožnil mi promluvit a dát mi hlas. Velmi si toho vážím. A děkuji vám za všechno, co 
děláte.  

Dr. Joseph Mercola:   

Nemáš zač.   


